
 
 

 

zo  4.  zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom,                     

konaného dňa 13.08. 2014 na Obecnom úrade v Tepličke nad Váhom 

 

 

Prítomní: starosta obce, zástupca starostu obce, prednostka obecného úradu, hlavná 

kontrolórka obce, poslanci obecného zastupiteľstva, zapisovateľka a hostia (pozri prezenčná 

listina). Zasadnutie sa začalo o 16.00 hod.  

 

 

Bod č. 1 – Otvorenie – schválenie programu zasadnutia 

 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril a rokovanie viedol starosta obce 

Ing. Viliam Mrázik. Privítal prítomných poslancov a hostí. 

Na zasadnutí bolo prítomných 8 poslancov, z celkového počtu 9 poslancov. Ing. Peter 

Kolenčík sa ospravedlnil. OZ bolo uznášaniaschopné. 

 

Starosta obce predniesol návrh programu OZ:  

             

1. Otvorenie – schválenie programu zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa zápisnice  

3. Plnenie uznesení z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom 

konaného dňa 25.06. 2014 

4. Návrh na zmenu rozpočtu obce na rok 2014  

5. a) Návrh na určenie rozsahu výkonu funkcie starostu obce Teplička nad Váhom na 

celé funkčné obdobie 2014 – 2018 

b) Návrh na určenie volebných obvodov a počtu poslancov pre voľby do orgánov 

samosprávy obcí pre volebné obdobie rokov 2014 – 2018 

6. Rôzne 

7. Diskusia 

8. Uznesenie 

9. Záver 

 

 

Po prednesení návrhu programu prebehlo hlasovanie. Za návrh programu hlasovali všetci 

prítomní poslanci. 

 

Starosta informoval o úmrtí Damiana Galuseka, wójta Gminy Pawlowice z Poľska, s ktorou 

má obec dlhoročnú partnerskú spoluprácu. Prítomní si minútou ticha uctili jeho pamiatku. 

 

Bod č. 2 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

 

Starosta  určil za členov návrhovej komisie Ing. Annu Hudekovú a Štefana Smrekovského.                                                                                                                      

Za overovateľov  zápisnice  navrhol  Ing. Tibora Mintála a Ing. Magdalénu Šeligovú. Za 

zapisovateľku určil zamestnankyňu obce Radku Mintálovú.  
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K predloženému návrhu neboli pripomienky, nato prebehlo hlasovanie. Za predložený návrh 

hlasovali všetci prítomní poslanci. 

 

Starosta oznámil prítomným výsledok výberového konania na obsadenie funkcie sekretárky - 

asistentky starostu obce. Zároveň predstavil úspešnú uchádzačku výberového konania Eriku 

Olbertovú, ktorá nastúpi do zamestnania dňa 1.9.2014. 

 

Bod č. 3 – Plnenie uznesení z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Teplička                 

nad Váhom konaného dňa 25.06. 2014 

 

     Starosta bol poverený zabezpečením vypracovania zmluvy o budúcej kúpnej zmluve a 

kúpnej zmluvy na získanie pozemku za účelom vybudovania miestnej komunikácie v zmysle 

geometrického plánu. 

     Úloha je splnená, predmetné zmluvy sú vypracované. 

 

Hlavná kontrolórka obce Ing. Eva Milová upozornila na úlohu z minulého roka, ktorá sa 

týkala vlhnutia steny  v Domove pokoja Žofie Bosniakovej – zariadenie pre seniorov a denný 

stacionár. Úloha bola presunutá na jarné mesiace tohto roka, keď vinič, ktorý je pri stene 

začne rásť.  

     Úloha, ktorú rieši stavebný úrad zostáva naďalej v trvaní. 

 

Stavebnej komisii bola na predchádzajúcich zasadnutiach zadaná úloha spolupracovať na 

architektonickej súťaži „revitalizácia námestia sv. Floriána“. 

     Termín úlohy je rok 2014, úloha je v trvaní.  

 

Bod č. 4 – Návrh na zmenu rozpočtu obce na rok 2014 

 

Prednostka obecného úradu Ing. Beáta Kasajová predniesla poslancom zmenu schváleného 

rozpočtu na rok 2014, rozpočtové opatrenie č. 7/2014. Ide o povolené prekročenie výdavkov 

pri dosiahnutí vyšších príjmov v zmysle zákona 583/2004 §14, ods. 2, písm. b.  

K predloženému návrhu rozpočtového opatrenia č. 7/2014 neboli pripomienky, starosta dal 

hlasovať za zmenu rozpočtu obce na rok 2014. Za predložený návrh hlasovali všetci prítomní 

poslanci. 

 

Bod č. 5 – a) Návrh na určenie rozsahu výkonu funkcie starostu obce Teplička nad Váhom na 

celé funkčné obdobie 2014 – 2018 

 

Zástupca starostu obce Štefan Smrekovský predniesol prítomným Návrh k určeniu rozsahu 

výkonu funkcie a platu starostu obce Teplička nad Váhom na celé funkčné obdobie rokov 

2014-2018. Konštatoval, že rozsah výkonu funkcie starostu obce na celé funkčné obdobie  

v zmysle § 13 zákona 369/1990 je plný pracovný úväzok, plat starostu obce v zmysle zákona 

č. 154/2011 je súčin priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve 

a násobku podľa počtu obyvateľov obce podľa zaradenie a v platovej skupine (2,17-násobok). 

Percentuálna výška platu starostu obce zostáva na úrovni roku 2014 – 50%. 

 

Bod č. 5 –  b) Návrh na určenie volebných obvodov a počtu poslancov pre voľby do orgánov 

samosprávy obcí pre volebné obdobie rokov 2014 – 2018 
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Zástupca starostu obce Štefan Smrekovský predniesol Návrh k určeniu počtu poslancov na 

funkčné obdobie rokov 2014-2018 v obci Teplička nad Váhom, ktorý bol navrhnutý na 9 

poslancov a jeden volebný obvod. 

 

Bod č. 6 – Rôzne 

 

Návrh na odkúpenie nehnuteľnosti za účelom vybudovania hasičskej zbrojnice 

a parkovanie áut požiarnej ochrany a riešenie dopravnej situácie na križovatke ulíc Južná, 

Stará cesta, Do ulice.  

Starosta informoval o zámere odkúpiť nehnuteľnosti od Renáty Hruškovej. Ide o stavbu so 

súpisným číslom 245, postavenej na pozemku parc. č. 491, zapísanej na LV č. 950 a pozemok 

parc. č. 491 o výmere 532 m
2 

zastavané plochy a nádvoria, zapísaný na LV č. 950 k.ú. 

Teplička nad Váhom. Slovo dostal Mgr. Michal Grošaft, právny zástupca, ktorý upozornil na 

skutočnosť, že na LV č. 950 je vecné bremeno súvisiace s úverom. Starosta obce predložil 

poslancom návrh kruhového objazdu, ktorým by sa zvýšila bezpečnosť pri danom objekte 

a blízkom okolí. Poslanci OZ poverili starostu obce preveriť možnosť odkúpenia aj vedľajšej 

nehnuteľnosti. 

K predloženému návrhu neboli pripomienky, starosta dal hlasovať za odkúpenie 

nehnuteľností. Za predložený návrh hlasovali všetci prítomní poslanci. 

 

Starosta informoval o pretrvávajúcom zámere kúpiť nehnuteľnosti aj od rodiny Inšpektorovej,  

nakoľko majitelia predmetnej nehnuteľnosti predložili podmienky k zmluve, ktoré je potrebné 

prehodnotiť. 

 

Lávka pre cyklistov a peších - starosta informoval o Rozhodnutí Úradu pre Verejné 

obstarávanie č. 11270-MSP. Predložil návrh na zrušenie vyhláseného verejného obstarávania č. 

11270-MSP zverejneného vo vestníku verejného obstarávania č. 128/2013 zo dňa 02.07.2013 

na predmet zákazky Lávka pre cyklistov a peších, t.z. zrušenie zadávania zákazky v súlade 

s ustanovením § 46 ods. 2 zákona č. 25/2006 Z.z. o verejnom obstarávaní a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a to z dôvodu zmien okolností, 

za ktorých sa verejné obstarávanie vyhlásilo.  

Nakoľko k predloženému návrhu neboli pripomienky, starosta dal hlasovať za návrh na 

zrušenie verejného obstarávania na predmet zákazky Lávka pre peších a cyklistov, ktorá 

bola zverejnená vo vestníku č. 128/2013 zo dňa 02.07.2013. Za predložený návrh 

hlasovali všetci prítomní poslanci. 

 

Zmluva o postúpení investičných práv a povinností –  starosta obce informoval, že 

v súvislosti s projektom Lávka pre cyklistov a peších bude na Vodohospodársku výstavbu, 

štátny podnik postúpená zmluva o postúpení investičných práv a povinností. Predmetom 

zmluvy by mala byť kompletná projektová dokumentácia stavby Lávka pre cyklistov a peších 

aj so všetkými súvisiacimi dokumentmi (vyjadrenia, povolenia...), ktoré by Vodohospodárska 

výstavba š.p. v plnej výške uhradila. Podľa zmluvy je termín ukončenia stavby do 31.3.2015. 

Starosta ďalej informoval, že jedinou investíciou zo strany obce bude vysporiadanie 

vlastníckych práv k pozemkom, ktorými prechádza stavba a nie sú vo vlastníctve obce. Ide o 

3/10, ktoré boli schválené na predchádzajúcom zastupiteľstvom. Termín vysporiadania je do 

30.11.2014. 

 

Starosta predložil poslancom návrh na podpísanie Zmluvy o postúpení investičných práv 

a povinností s Vodohospodárskou výstavbou, š.p. K predloženému návrhu neboli 
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pripomienky zo strany poslancov a starosta dal hlasovať za tento návrh. Za predložený návrh 

hlasovali všetci prítomní poslanci. 

 

Odkúpenie pozemkov v lokalite Zámostie za účelom vysporiadania a rozdelenia 

pozemkov – starosta obce bližšie špecifikoval miesto, ktoré je predmetom záujmu obce 

o odkúpenie pozemkov, ktoré sa  nachádzajú  medzi novovzniknutými ulicami, a ktoré by sa 

mohli priečne prepojiť. Vlastníci pozemkov si podiely rozdelili a pozemky by obec vykúpila 

symbolicky za 1,00 € a následne by ich zasa majiteľom za 1,00 € odpredala. O tomto zámere 

boli tiež poslanci informovaní na 3. zasadnutí OZ. 

Mgr. Michal Grošaft, externý právny poradca vysvetlil proces odkúpenia predmetných 

pozemkov. 

Za návrh na odkúpenie pozemkov prebehlo hlasovanie poslancami. Návrh bol prijatý 

všetkými prítomnými poslancami. 

 

Starosta obce informoval, že na ulici Cyrila Talapku bolo na predchádzajúcom OZ riešené 

postúpenie zmluvy so Severoslovenskými vodárňami a kanalizáciami, a.s. vo veci  

vybudovania vodovodu a kanalizácie. Starosta informoval, že Severoslovenské vodárne a 

kanalizácie, a.s., vybudujú len verejnú kanalizáciu.  

 

Návrh zásad odmeňovania poslancov a členov komisíí – poslankyňa Ing. Anna Hudeková 

predniesla za finančnú komisiu Návrh zásad odmeňovania poslancov a členov komisií na celé 

funkčné obdobie 2014 – 2018. 

Starosta dal hlasovať za Návrh zásad odmeňovania poslancov a členov komisií. Všetci 

prítomní poslanci schválili predložený návrh. 

 

Projekt Detský park, na Prosnisko – starosta informoval o vybudovaní detského parku, 

súčasťou ktorého bude detské ihrisko na ul. Na Prosnisko pri obecných nájomných domoch. 

  

Bod č. 7 – Diskusia  
 

Pavol Holeša – vyjadril pochvalu k realizácii projektu rekonštrukcie a modernizácie 

verejného osvetlenia. Informoval sa, či budú doplnené aj nové svietidlá. Starosta uviedol, že 

zatiaľ bolo doplnených 300 kusov svietidiel. 

Ing. Anton Zvarík – taktiež vyjadril pochvalu prebiehajúcej rekonštrukcii a modernizácii 

verejného osvetlenia. Informoval o slabom osvietení v lokalite na Rybník, nakoľko sa tam 

zdržiavajú mladí ľudia, ktorí svojim správaním rušia nočný kľud a požívajú alkohol. Ďalej 

uviedol, že sa v danej lokalite stretávajú „autičkári“, ktorí svojou rýchlou jazdou na 

motorových vozidlách ohrozujú bezpečnosť občanov. 

Ing. Tibor Mintál - informoval, že oslovil majiteľov rodinných domov na ul. Záhradkárska, za 

účelom súhlasu na osadenie dopravného zrkadla. Starosta dal súhlas na obstaranie dopravného 

zrkadla.  

Ďalej sa informoval na polohovateľné zariadenie do Domova pokoja Žofie Bosniakovej – 

zariadenie pre seniorov a denný stacionár. Starosta uviedol, že spomenuté zariadenie bolo 

získané z poisťovne. Za vybavenie zariadenia polohovateľnou posteľou vyslovil starosta obce 

poďakovanie p. Kadašiovej, vedúcej Domova pokoja Žofie Bosniakovej. 

Mgr. Anna Ponechalová – sa informovala, či sa plánujú umiestniť retardéry na ul. Školská 

a Kostolná, nakoľko autá prechádzajú  ulicou príliš rýchlo a ohrozujú tým bezpečnosť, najmä 

deti materskej školy a žiakov základných škôl. Starosta vyslovil názor, že v prvom rade ide 

o bezpečnosť detí a žiakov na spomenutých cestách. Ubezpečil prítomných, že sa budú hľadať 

riešenia na zvýšenie bezpečnosti na miestnych komunikáciách tak, aby sa eliminovali riziká 
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neprimeranej rýchlosti vodičov motorových vozidiel. Starosta dal slovo poslancovi a zároveň 

predsedovi dopravnej komisii Ing. Milošovi Majerčíkovi na vyjadrenie sa k tomuto problému.  

Navrhol, aby sa umiestnila tabuľa obytná zóna na miestach, kde je automaticky znížená zóna 

na 30 km/hod. Obec sa touto otázkou bude zaoberať a hľadať primerané riešenie. 

Ing. Eva Milová – sa dopytovala, či bude realizovaný prechod pre chodcov z ulice Na Skotňu. 

Starosta uviedol, že prechod bude realizovaný. Doplnil, že sa plánuje osvetlenie prechodov, 

ktoré sú najviac frekventované – na rázcestí ul. Placová, Na Rybník a Nám. sv. Floriána; pri 

Obecnom úrade, Motoreste a Sv. Donátovi.  

Ing. Beáta Kasajová – informovala o činnosti a priebehu prác na obnove, ktorú realizuje 

občianske združenie Revitalizácia kaštieľa Teplička nad Váhom. Na obnovu získali finančné 

prostriedky z Nadačného fondu Kia Motors Slovakia v Nadácii Pontis, z ktorého sa 

realizovalo statické zabezpečenie SZ veže a archeologický výskum. V rámci archeologického 

výskumu, ktorý sa realizoval v suteréne veže sa odpracovalo približne 200 brigádnických 

hodín. Pamiatkovým výskumom sa získali nové informácie o kaštieli. Reálny predpoklad 

ukončenia projektu je október 2014. Ďalej OZ Revitalizácia kaštieľa plánuje reštaurátorsky 

výskum. Informovala o príprave výstavy fotografií Premeny kaštieľa v Obecnom dome počas 

Obecných slávností. Zároveň srdečne pozvala všetkých prítomných na túto výstavu. 

Ďalej prednostka OcÚ informovala o športovom podujatí Garmin Žilinský triatlon 2014, ktorý 

sa bude konať v dňoch 16. - 17.8.2014 na Vodnom diele. Občania majú možnosť povzbudiť 

účastníkov cyklistických pretekov počas prejazdu našou obcou a to dňa 17.8.2014, približne 

o 12:00. 

Ing. Viliam Mrázik, starosta obce informoval o cyklistických pretekoch pre deti, ktoré budú 

organizované v spolupráci s Cyklistickým spolkom Žilina ako súčasť cyklistických pretokov 

v rámci Majstrovstiev Slovenska v cestnej cyklistike dňa 14.9.2014. 

Pavol Holeša dodal, že v tom istom termíne pripravuje OZ Rovnosť v spolupráci s farským 

a obecným úradom koncert CONTINENTAL KIDS, ktorý sa uskutoční o 14.30 hod v 

Športklube. 

 

p. Bratinová – sa dopytovala na možnosť umiestnenia stĺpu verejného osvetlenia na začiatku 

ulice Fatranskej, pri jej rodinnom dome, nakoľko tento úsek cesty nie je osvetlený 

a prechádzanie na druhú stranu cesty je nebezpečné. 

Ing. Kolenčík Pavol st. – položil otázku, na ktorú časť regulácie potoka je určená suma 

v rozpočte 19 800,- €. Starosta uviedol, že je to časť popri bytových domoch a ul. Sv. Donáta.  

Ďalej Ing. Kolenčík položil ďalšie otázky týkajúcich regulácie potoka: osadené panely, ktoré 

nespĺňajú STN, opätovné financovanie regulácie potoka, aj keď bola uhradená celková suma 

za reguláciu potoka. Starosta uviedol, že kvôli bezpečnosti sa dokončujú práce na regulácii 

potoka. Ing. Kolenčík sa informoval, či bude osadené aj zábradlie pri potoku a navrhol, aby sa 

dosypala opačná strana potoka, nakoľko pozdĺž úseku potoka nemôže zostať jama. Starosta 

informoval, že sa bude zábradlie osádzať a tiež po obhliadke miesta bude dosypaná hlina. 

Starosta dodal, že najprv je ale potrebné zo strany vlastníkov pozemok pokosiť. 

Ing. Kolenčík sa tiež informoval, či obec požičiava mulčovač. Starosta uviedol, že požičanie 

mulčovača je možné, obec poskytuje túto službu zatiaľ zadarmo. Bude vypracovaná smernica 

na výpožičku mulčovača. 

p. Obšivan – sa dopytoval na výmeru nehnuteľností p. Renáty Hruškovej. Starosta podal 

informáciu zo znaleckého posudku vypracovaného Ing. Mariánom Mrázikom.
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Bod č. 8 – Uznesenie   

U Z N E S E N I E  č. 4/2014 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom  zo dňa 13.08.2014 

Obecné zastupiteľstvo sa na svojom zasadnutí riadilo nasledovným programom: 

1. Otvorenie – schválenie programu zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa zápisnice  

3. Plnenie uznesení z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Teplička  nad Váhom 

konaného dňa 25.06. 2014 

4. Návrh na zmenu rozpočtu obce na rok 2014  

5. a) Návrh na určenie rozsahu výkonu funkcie starostu obce Teplička nad Váhom na 

celé funkčné obdobie 2014 – 2018 

b) Návrh na určenie volebných obvodov a počtu poslancov pre voľby do orgánov 

samosprávy obcí pre volebné obdobie rokov 2014 – 2018 

6. Rôzne 

7. Diskusia 

8. Uznesenie 

9. Záver 

 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Tepličke nad Váhom 

A .  Berie na vedomie 

 

4/83 – Informáciu  o prítomnosti 8  poslancov z celkového počtu 9 poslancov a konštatovanie,     

že obecné zastupiteľstvo  je uznášaniaschopné. 

4/84 – Informáciu o zvýšení rozpočtových príjmov a zvýšení rozpočtových výdavkov 

4/85 – Informáciu o riešení otázky majetkového vysporiadania pozemkov pod cestnú 

komunikáciu  v lokalite Zámostie - vypracovanie zmluvy o budúcich kúpnych zmluvách 

4/86 – Informácia o podpise zmluvy so SEVAK pre oblasť Zámostie – zmluva zahŕňa len 

splaškovú kanalizáciu. 

4/87 – Pripomienky poslancov a kladné hodnotenie prebiehajúcej rekonštrukcie verejného 

osvetlenia, návrhy na doplnenie osvetlenia lokalít, ktoré neboli zahrnuté do projektu 

4/88 – informáciu o zámere výstavby Detského ihriska na ul. Na Prosniská pri obecných 

bytovkách 

4/89 – Informáciu o získaní polohovateľného zariadenia do Domova pokoja Žofie 

Bosniakovej – zabezpečila riaditeľka domova p. Kadašiová 

4/90 – Požiadavku občanov na vybudovanie retardérov na Kostolnej a Školskej ulici 

4/91 – Informáciu o riešení zvýraznenia a osvetlenia prechodov pre chodcov v častiach pri 

kaštieli, pri obecnom úrade, pri Motoreste a pri bytovkách Na prosnisko 

4/92 – Informáciu o postupe pri archeologickom prieskume v severozápadnej veži kaštieľa 

a príprave výstavy Premeny kaštieľa počas Obecných slávností 

4/93 – Informáciu o konaní športového podujatia 16. ročníka Garmin žilinského triatlonu, 

ktorý bude prechádzať našou obcou. 
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4/94 – Otázku p. Kolenčíka, na akú časť potoka je určená v rozpočte suma 19 800,- EUR – 

regulácia obecného potoka a požiadavku o úpravu svahu dedinského potoka z opačnej strany. 

 

 

B .  Schvaľuje 

 

4/41 – program OZ.  

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   8: Mgr. Anna Ponechalová, Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, 

Mgr. Magdaléna Šeligová,   Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša, Ing. Anton 

Zvarík         

proti      0                   

zdržal sa hlasovania      0 

 

4/42 – návrhovú komisiu v zložení:  Ing. Anna Hudeková a Štefan Smrekovský. 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za  8: Mgr. Anna Ponechalová, Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, 

Mgr. Magdaléna Šeligová,   Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša, Ing. Anton 

Zvarík         

proti      0                   

zdržal sa hlasovania      0 

 

4/43 – overovateľov zápisnice v zložení: Ing. Tibor Mintál, Mgr. Magdaléna Šeligová 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za   8: Mgr. Anna Ponechalová, Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, 

Mgr. Magdaléna Šeligová,   Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša, Ing. Anton 

Zvarík                      

proti       0        

zdržal sa hlasovania    0 

 

4/44 – zapisovateľku Radku Mintálovú. 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za  8: Mgr. Anna Ponechalová, Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, 

Mgr. Magdaléna Šeligová,   Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša, Ing. Anton 

Zvarík                    

proti      0                                 

zdržal sa hlasovania     0     
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4/45 – rozpočtové opatrenie č. 7/2014 zo dňa 13.8.2014, t.j. zvýšenie rozpočtových príjmov 

a výdavkov, použitie rezervného fondu vo výše 600 000 Eur na obstaranie dlhodobého 

hmotného majetku podľa rozpisu. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   8: Mgr. Anna Ponechalová, Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, 

Mgr. Magdaléna Šeligová,   Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša, Ing. Anton 

Zvarík         

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 
 

4/46 – rozsah výkonu funkcie starostu obce na celé funkčné obdobie  v zmysle § 13 zákona 

369/1990 – plný pracovný úväzok, schvaľuje plat starostu obce v zmysle zákona č. 154/2011 

– súčin priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve a násobku podľa 

počtu obyvateľov obce podľa zaradenie a v platovej skupine (2,17-násobok). Percentuálna 

výška platu starostu obce zostáva na úrovni roku 2014 – 50%. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   8: Mgr. Anna Ponechalová, Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, 

Mgr. Magdaléna Šeligová,   Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša, Ing. Anton 

Zvarík                   

proti    0         

zdržal sa hlasovania: 0     
 

4/47 – jeden volebný obvod a počet poslancov obecného zastupiteľstva 9. 

 

Hlasovanie:   

Počet hlasov:   za   8: Mgr. Anna Ponechalová, Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, 

Mgr. Magdaléna Šeligová,   Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša, Ing. Anton 

Zvarík                          

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

4/48 – odkúpenie nehnuteľnosti od p. Renáty Hruškovej za cenu 89 200,-, ktorá bola 

stanovená znaleckým posudkom znalca Ing. Mariana Mrázika. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   8: Mgr. Anna Ponechalová, Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, 

Mgr. Magdaléna Šeligová,   Ing. Tibor Mintál, Ing Miloš Majerčík, Pavol Holeša, Ing. Anton 

Zvarík           

proti   0         

zdržal sa hlasovania     0 
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4/49 – na základe vyhláseného verejného obstarávania č. 11270-MSP zverejneného vo 

vestníku verejného obstarávania č. 128/2013 zo dňa 02.07.2013 na predmet zákazky Lávka 

pre cyklistov a peších, zrušenie zadávania zákazky v súlade s ustanovením § 46 ods. 2 zákona 

č. 25/2006 Z.z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov a to z dôvodu zmien okolností, za ktorých sa verejné obstarávanie 

vyhlásilo.  

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   8: Mgr. Anna Ponechalová, Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, 

Mgr. Magdaléna Šeligová,   Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša, Ing. Anton 

Zvarík           

proti   0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

4/50 –  uzatvorenie zmluvy o postúpení investičných práv a povinností v súvislosti 

s vybudovaním Lávky pre peších a cyklistov. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   8: Mgr. Anna Ponechalová, Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, 

Mgr. Magdaléna Šeligová,   Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša, Ing. Anton 

Zvarík         

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

4/51 – uzatvorenie zmluvy o budúcich kúpnych zmluvách v záujme riešenia lokality 

Zámostie. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   8: Mgr. Anna Ponechalová, Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, 

Mgr. Magdaléna Šeligová,   Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša, Ing. Anton 

Zvarík         

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

4/52 –  odkúpenie pozemkov pod cestnú komunikáciu v lokalite Zámostie. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   8: Mgr. Anna Ponechalová, Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, 

Mgr. Magdaléna Šeligová,   Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša, Ing. Anton 

Zvarík                                                              

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0  
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4/53 – zásady odmeňovania poslancov a členov komisií obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   8: Mgr. Anna Ponechalová, Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, 

Mgr. Magdaléna Šeligová,   Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša, Ing. Anton 

Zvarík                  

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

C: Poveruje: 

4/5 Starostu obce osloviť majiteľov priľahlého pozemku parc. č. 492 C KN o možnosti 

odkúpenia nehnuteľnosti a pozemku v záujme komplexného riešenia garážovania hasičskej 

techniky a obecnej techniky. 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   8: Mgr. Anna Ponechalová, Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, 

Mgr. Magdaléna Šeligová,   Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša, Ing. Anton 

Zvarík                    

proti   0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

 

Bod č. 9 – Záver 
 

Starosta obce poďakoval prítomným poslancom a hosťom za účasť. Rokovanie sa ukončilo 

o 18:12 hod.  

 

V Tepličke nad Váhom, dňa  13.08.2014.  

 

Zapísala:      Radka Mintálová                      .................................................... 

                                                             

 

                                                                                       

Záznam overili: Ing. Tibor Mintál                                         ..................................................... 

                            

                           Mgr. Magdaléna Šeligová                            ..................................................... 

                                                                                                                       

    

     Ing. Beáta Kasajová, prednostka obecného úradu  ..................................                                                 

 

 

 

               .................................................... 

                                    Ing. Viliam Mrázik 

                                   starosta obce 

 


